
Jegyzőkönyv  

Készült a Vakok és Gyengénlátók Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Egyesülete 2022. 

április 5 napján tartott elnökségi ülésén. 

 

 

Elnökségi ülés helye: 4400 Nyíregyháza, Búza tér 20 

Elnökségi ülés ideje: 2022.április 5 09:00 

Jelen vannak: Nemes-Nagy Tünde elnök 

  Dankó Pál alelnök 

  Szanics Miklós Szabolcs elnökségi tag 

                        Gálné Imre Ibolya  elnökségi póttag 

  Barkó-Szabó Judit egyesületi munkatárs 

  Deme Jánosné 

 

 

Napirendi javaslatok 

 

1. Döntés az egyesület 2022-es költségvetéséről 

2. Döntés az egyesület által kapott 1% felhasználásáról 

3. Döntés az MVGYOSZ 1-%-ából kapott pénzösszeg felhasználásáról 

4. Döntés a Mátészalkai Óda a fényhez látássérültek klubja pénzkezeléséről 

5. Az egyesület új telefonos flottájáról 

6. Egyebek. 

 

 

6/2022. (04.05.) Elnökségi határozat. 

 

Az elnökség elfogadta a napirendi javaslatokat. 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 3 elnökségi tag 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 



1. Döntés az egyesület 2022-es költségvetéséről 

 

Nemes-Nagy Tünde elmondta, hogy a februári költségvetési tervezet elfogadása után azért van 

erre most szükség, mert február óta számos korábban becsült számok már véglegessé váltak és 

megadta Barkó-Szabó Juditnak a szót. 

Barkó- Szabó Judit ismertette az elnökséggel a várható kiadásokat. 

- A dolgozók bére: 14768424-ft. 

- A könyvelés díja: 840000-ft. 

- Bérleti díj: 2063856-ft. (ez hozzávetőleges összeg, a bérleti díj változni fog.) 

- Telefon és internet költség: 535000-ft. (ez is hozzávetőleges összeg) 

- Irodaszerek: 450000-ft.(értelem szerűen ez is hozzávetőleges összeg) 

- Összesen: 18656280-ft. 

Barkó- Szabó Judit elmondta, hogy amiket februárban nem tudtunk: 

 -2021 tagdíj: 891000-ft. 

 -NRSZH támogatása: 10494000ft. 

 -MVGYOSZ: 6885442-ft. 

Így az egyesület összbevétele: 18270442-ft. 

Bár még így is van különbözet, de az évközi pályázatokból, 1%-ból fedezni tudjuk.  

Az elhangzottak után az elnök elfogadásra javasolta a 2022-es évi költségvetést. 

 

 

7/2022. (04.05.) Elnökségi határozat. 

 

Az elnökség elfogadta az egyesület 2022-es évi költségvetését. 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 3 elnökségi tag 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 



 

2. Döntés az egyesület által kapott 1% felhasználásáról 

 

Nemes-Nagy Tünde megadta Barkó-Szabó Juditnak a szót, hogy ismertesse a számokat, aki 

elmondta, hogy az egyesület 803017-ft-ot kapott, ami az eddigi legmagasabb összeg, amit 1%-

ból gyűjtöttünk.   

Nemes-Nagy Tünde elmondta, hogy a korábbi évekhez hasonlóan ennek az összegnek egy 

részét segédeszköz pályázatokra fordítjuk, a másik részét pedig az egyesület alapszabályában 

meghatározott célokra. 

Az elnökség 300000-ft-ban határozta meg a segédeszköz pályázatra fordítandó keretet. 

 

8/2022. (04.05.) Elnökségi határozat. 

 

Az elnökség elfogadta az 1% felhasználását a következők szerint. 

 -300000-ft a segédeszköz pályázat megvalósítására, ami 2022 április 20.-án kiírásra 

kerül. A pályázat felelőse Dankó Pál. 

 -503017-ft az egyesület alapszabályában rögzített célokra fordítandó.   

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 3 elnökségi tag 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

 

 

Döntés az MVGYOSZ 1-%-ából kapott pénzösszeg felhasználásáról 

 

 

Nemes- Nagy Tünde elmondta, hogy az idei évre a szövetség egyesületünknek 386742-ft-ot 

állapított meg. 



Az elnökség az összeg egy részét tanulmányi pályázatra fordítja a másik részét pedig az 

MVGYOSZ által meghatározott rekreációs célokra, segédeszköz beszerzésre és működésre 

fordítja. 

 

 

9/2022. (04.05.) Elnökségi határozat. 

 

Az elnökség elfogadta az MVGYOSZ-TŐL 1% felhasználását a következők szerint. 

 -250000-ft-ot tanulmányi támogatásra. (Ennek kiírását, feltételeit a tanulmányi 

bizottság végzi, melynek tagjai: Nemes-Nagy Tünde, Gálné Imre Ibolya, Balog Viktória) 

 -A fennmaradó összeget az egyesület az MVGYOSZ által meghatározott rekreációs 

célokra fordítja.  

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 3 elnökségi tag 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

 

 

 

1. Döntés a Mátészalkai Óda a fényhez látássérültek klubja pénzkezeléséről 

 

 

 

Deme Jánosné ismertette a problémáját, mely szerint a korábbi időszakban történt 

jogszabályváltozások miatt nem tudják az Óda a fényhez kistérségi csoport adományait önálló 

számlán kezelni. 

Nemes-Nagy Tünde elmondta, hogy hogyan történik ez más egyesületeknél. Deme Jánosné 

elmondta, hogy utánajár a hallott javaslatoknak. 

 

 

 

2. Vodafone Flotta 

 

Dankó Pál elmondta, hogy az átállás megtörtént, kezdetekor voltak problémák, de ezeket 

azóta már sikerült kijavítani. Sokaknak voltak fenntartásai a Vodafone-nal szemben, de csak 3 

tag nem jött át az új flottába. 

 



 

 

3. Egyebek. 

 

 

Nemes-Nagy Tünde ismertette a nyertes pályázatokat. 

 -Para sport pályázat 

 -A Kárpátok Alapítvány-tol 100000-ft-ot nyert az egyesület a Telefotel szolgáltatás 

háttérfolyamatok támogatására. 

Valamint bemutatta az egyesület új munkatársát, Szanics Miklós Szabolcsot akinek feladata, a 

látássérültek által használható eszközök használatának megtanulása, tanítása, valamint 

informatikai eszközök, telefonok használatának megtanulása, tanítása és az Alma Órák 

szervezése, megtartása. 

 

A Magyar Államkincstár volt ellenőrzésen, a 2021 évet és a 2022 évet ellenőrizték és mindent 

rendben találtak.  

Nemes- Nagy Tünde megköszönte a részvételt és bezárta az ülést. 

 

 

 

----------------------------                        ------------------------------- 

Nemes-Nagy Tünde     Szanics Miklós Szabolcs 

 Elnök     Jegyzőkönyvvezető 

 

 


